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Protokół Nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, 

Ochrony Dróg i Mienia z dnia 11 lutego 2025 roku. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Bieżuń, 

ul. Warszawska 2. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Marek Żurawski Przewodniczący Komisji, który 

o godz. 10:06 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji przywitał radnych i zaproszonych gości. Spoza Komisji 

w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor – Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń,  

2. Pani Barbara Rogowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu, 

3. Pan Tomasz Wnuk – Zastępca Komendanta KPP w Żurominie, 

4. Pan Mariusz Kłosowski – Kierownik Posterunku Policji w Bieżuniu, 

5. Pan Zbigniew Kąpiński – Komendant Powiatowy PSP w Żurominie, 

6. Pan Zbigniew Lisowski – Prezes Gminny ZOSP. 

 

Po powitaniu członków Komisji oświadczył, iż zgodnie z listą obecności uczestniczy 

7 członków komisji – co wobec składu komisji w liczbie 7 – stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024r. 

4. Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Bieżuń.  

5. Sprawozdanie Komendanta Oddziału Gminnego OSP z ochrony p/pożarowej.  

6. Ocena porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń. 

7. Ocena oświetlenia, oznakowania dróg i miejsc niebezpiecznych w gminie. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Do posiedzenia nie wniesiono zmian. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przeprowadził głosowanie nad przyjęciem 

porządku posiedzenia. Jednogłośnie przyjęto proponowany porządek, „za” głosowało 

7 członków. 

 

Ad pkt 2. 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przedstawił proponowany plan pracy Komisji na 

rok 2025. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby dodać coś do tego planu. 
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Nie wniesiono zmian. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przeprowadził głosowanie nad uchwałą w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2025.  

W wyniku głosowania jednogłośnie podjęto Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Prawa, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia Rady 

Miejskiej w Bieżuniu z dnia 11 lutego 2025 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji na 

rok 2025, „za” głosowało 7 członków Komisji. 

 

Ad pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024r. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

za 2024r. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przeprowadził głosowanie nad przyjęciem 

Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok. 

Jednogłośnie przyjęto Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok, „za” głosowało 

7 członków Komisji. 

 

Ad pkt 4.  

Sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Bieżuń. 

 

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gm. Bieżuń za 2024 rok (w załączeniu do 

protokołu). 

Radny p. Piotr Karpiński zapytał, czy jest wzrost, czy spadek wykroczeń i przestępstw.  

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski odpowiedział, że raczej na podobnym 

poziomie. Dodał, że wzrost jest oszustw internetowych. 

Radny p. Ryszard Gadomski zapytał, czy w stosunku do poprzednich lat jest wzrost osób 

mających „Niebieską Kartę”. 

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski odpowiedział, że są to podobne liczby. 

Radny p. Piotr Karpiński zapytał, jak przestrzegać mieszkańców przed oszustwami 

internetowymi. 

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski odpowiedział, że podczas spotkań z seniorami 

i młodzieżą są przekazywane różne metody oszustw.  

Zastępca Komendanta KPP w Żurominie p. Tomasz Wnuk dodał, że dużo jest oszustw 

bankowych, gdzie dochodzi do przejęcia konta i jego „wyczyszczenia”. Nadmienił, że ciężko 

jest to wykryć. Powiedział, że nikt z banku nie zadzwoni i nie poprosi o podanie danych przez 

telefon, bo na koncie trzeba zrobić zmiany. Takie sprawy załatwiamy w banku, a nie przez 

telefon. Zwrócił się, żeby w takich przypadkach dzwonić pod nr 112 i powiadomić o tym. 
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Ad pkt 5. 

Sprawozdanie Komendanta Oddziału Gminnego OSP z ochrony p/pożarowej. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski powiedział, że z racji nieobecności 

p. Komendanta odczyta przygotowane przez niego sprawozdanie (w załączeniu do protokołu). 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński powiedział, że jest wzrost 

liczby miejscowych zagrożeń. Uważa, że jest to w granicach normy. Na prawie 16 mln zł 

uratowanego mienia jest tylko niespełna 4,8 mln zł strat. Jednostki w powicie są bardzo 

mobilne. Jest zbyt mało samochodów ze zbiornikami na wodę. Cieszy go, że sukcesywnie jest 

odnawiany tabor samochodowy. Dzięki dofinansowaniu m.in. gminy Bieżuń Komenda 

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej zakupiła średni samochód. Przedstawił jego 

parametry. Podkreślił, że w powiecie jest ponad 100 elektrowni wiatrowych i wiąże się to 

z koniecznością działań na wysokości. W gm. Bieżuń w tym roku nastąpi zakup wozu 

średniego. Dodał, że chciałoby się, żeby OSP w Sławęcinie miał nowszy samochód. 

Niewątpliwie poprawą bezpieczeństwa pożarowego w powiecie było włączenie dwóch 

jednostek do KSRG: OSP Sławęcin i OSP Płociczno. W tej chwili jest 12 jednostek KSRG. 

Stara się, żeby sieć tych jednostek jeszcze zwiększyć. Przedstawił plany w tym zakresie na lata 

2025-2028 oraz wyposażenie jednostki z KRSG. Cieszy go zapał jednostek OSP, które nie mają 

samochodu ze zbiornikiem na wodę, a przygotowują linię gaśniczą. Poinformował, że nie ma 

dnia, żeby nie miał zgłoszenia montażu instalacji fotowoltaicznych. Były już ich pierwsze 

pożary. Są one trudne do opanowania. Jest też coraz więcej przydomowych instalacji 

zbiornikowych na gaz. Przedstawił zdarzenia z ich udziałem. Kolejnym źródłem zagrożenia są 

powstające biogazownie, także fermy drobiu. W nienajlepszym stanie są wodociągi. Wiadomo, 

że zasoby wody się „kurczą”. W ubiegłym roku Komenda zakupiła przenośny zbiornik wody. 

Zorganizowano ćwiczenia czerpania wody z rzeki Wkry. Przedstawił, jak one przebiegały. 

W tym roku zamierza zakupić przyczepę, na której ten zbiornik będzie wożony łącznie 

z motopompami, zapasem węży, pilarką do drewna, itp. Raz jeszcze podziękował za udzieloną 

dotację, bo bez niej nie byłoby samochodu. 

Radny p. Piotr Karpiński powiedział, że wnioskował na sesji o przeglądy hydrantów na terenie 

gminy. Zapytał, czy to ma sens, czy nie. Dopytał, jak to wygląda w praktyce, czy to jest 

sprawne. 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński odpowiedział, że 

z administratorami sieci wodociągowych w powiecie koresponduje od trzech lat. Nie ma tak, 

że są w 100% sprawne hydranty. Dodał, że są to rzeczy kosztowne. Zdaje sobie sprawę, że 

chyba żadnego z administratorów nie stać na kompleksowe rozwiązanie – wymianę wszystkich 

hydrantów. Przypomina im o corocznym przeglądzie i dostaje zwrotnie protokoły, gdzie 

obserwuje sukcesywną poprawę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor przedstawił swoje spostrzeżenie 

dotyczące czasu dotarcia do miejsca zdarzenia. Zapytał, czy służby jednocześnie dostają 

informacje, czy karetka jest później wzywana. 

Zastępca Komendanta KPP w Żurominie p. Tomasz Wnuk odpowiedział, że myśli, iż wszystkie 

służby są powiadamiane. Dodał, że zależy też od zdarzenia, jak jest przyjęte zgłoszenie. 

Dyskutowano o rodzajach zdarzeń i numerach, pod które można je zgłaszać. 
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Ad pkt 6.  

Ocena porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Miasta i Gminy Bieżuń.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy jest 

monitorowana ul. Kościelna. Mieszkańcy zgłaszali jej, że dzieją się tam rzeczy, które warto 

podejrzeć.  

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski odpowiedział, że nie ma tam kamery. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski powiedział, że zostały zdemontowane kamery 

z M-GOK. Zapytał, czy ma to jakiś wpływ na bezpieczeństwo. 

Kierownik PP w Bieżuniu p. Mariusz Kłosowski odpowiedział, że na poprzedniej Komisji 

mówił, że one nie działają. 

Radny p. Mariusz Czarnomski powiedział, że część mieszkańców Sadłowa zgłaszała, żeby 

w centrum na skrzyżowaniu zamontować lustra, które pomagałyby przy wyjeździe. Nakreślił 

sprawę. Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji, żeby wystąpił do powiatu o montaż lustra. 

Poprosił, także o zamontowanie znaku wyjazdu straży. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przeprowadził głosowanie nad wnioskami 

zgłoszonymi przez radnego p. Mariusza Czarnomskiego:  

- o usytuowanie dwóch luster, przy drodze powiatowej w miejscowości Sadłowo – 

skrzyżowanie drogi gminnej 460101W (Dębsk – Karniszyn-Parcele) z drogą powiatową 

4632W (Sadłowo – Sławęcin – Zgliczyn Kościelny); 

- oznakowanie znakiem T-16 – miejsca wyjazdu wozu strażackiego przy OSP w Sadłowie, na 

drodze gminnej 460101W (Dębsk – Karniszyn-Parcele). 

Jednogłośnie przegłosowano zgłoszone wnioski, „za” głosowało 7 członków Komisji. 

Radny p. Ryszard Gadomski nawiązując do spotkań sprawozdawczych, które odbyły się 

w Strzeszewie i Karniszynie zapytał, o rozdysponowanie samochodów. Dodał, że samochód 

średni trafi do Bieżunia.  Chciałby, żeby wzięto pod rozwagę roszadę samochodów do innych 

jednostek. Przedstawił stan samochodów w Karniszynie i Strzeszewie. Wie, że Myślin też jest 

w kolejce, bo nie ma samochodu. Zwrócił się, żeby te samochody rozdysponować, żeby dobrze 

służyły całej gminie. Jego zdaniem cztery samochody na wyposażeniu Bieżunia to jest dużo. 

Zapytał, p. Komendanta, czy jest taka potrzeba, żeby ta jednostka miała, aż tyle samochodów. 

Odnosząc się do zakupów powiedział, że jest tam jeden Nomex. Wie, że Strzeszewo ubiega się 

o niego, ponieważ mają problem, jeżeli chodzi o wyjazd, bo mają go w złym stanie. Zapytał, 

czy on jest brany pod uwagę dla Strzeszewa. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski odpowiedział, że nie jest wymienione, że jeden. 

Dodał, że nie ma ilości.  

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński odnosząc się do wypowiedzi 

powiedział, że są to kompetencje gminy. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że kompetentny będzie 

Zarząd Gminny, który podejmie decyzję. Dodał, że wydaje się, że cztery samochody to dość 

dużo, ale wiadomo, że 76 wyjazdów miał Bieżuń i reaguje na każde zgłoszenie PSP. 

Poinformował, że będzie remontowany ciężki samochód. Jemu i wydaje się, że 

p. Komendantowi zależałoby, żeby Sławęcin wzmocnić (drugą jednostkę w KSRG). 

Nadmienił, że najlepiej, żeby cały Zarząd wypowiedział się. 
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Radny p. Ryszard Gadomski odnosząc się do liczby wyjazdów powiedział, że jest pełen 

szacunku dla nich. Dla niego Sadłowo jest przykładem znaczącym, bo dostali samochód 

i wyjazdów mają dużo, więc jeżeli kolejna jednostka dostanie samochód, to też będzie miała 

wyjazdy. Dodał, że słabym sprzętem nikt nie wyjedzie. 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński powiedział, że decyzja należy 

do gminy. Dodał, że należałoby jednak przeanalizować, czy w takiej ilości ten sprzęt jest 

potrzebny w Bieżuniu i jak on jest wykorzystywany. 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski powiedział, że może zapewnić, iż ta sprawa będzie 

poruszona na najbliższym Zarządzie, który zostanie zwołany po odbyciu wszystkich zebrań 

sprawozdawczych.  

Radny p. Mariusz Czarnomski odnosząc się do wypowiedzi p. Komendanta i ćwiczeń 

powiedział, że on i druhowie z jego jednostki nabrali doświadczenia gaszenia pożarów 

i koordynacji z innymi jednostkami.  

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski powiedział, że wcześniej były ciężkie i średnie, 

nigdy lekkich nie było na takich ćwiczeniach. Dodał, że też był na nich i uważa, że to bardzo 

dobry pomysł. 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński powiedział, że na 38 jednostek, 

które są w powiecie, tylko 18 ma samochody ze zbiornikami na wodę. Dodał, że pozostałe też 

można wykorzystać. Na te 38 jednostek 22 brało udział w ćwiczeniach. Chciałby przynajmniej 

jedne takie manewry przeprowadzić w roku, żeby druhowie mogli sprawdzić sprzęt. 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski powiedział, że wielokrotnie było zgłaszane 

oświetlenie ronda przy CPN. Zaproponował p. Przewodniczącemu złożenie wniosku w tej 

sprawie. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski odpowiedział, że ten wniosek należy skierować 

do naszego urzędu. Dodał, że oświetlenie jest nasze. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że oświetlenie jest po stronie 

gminy. Dodał, że był ustalić, kto tym zarządza i MZDW w Ciechanowie nie było w stanie 

odpowiedzieć. Wystąpił z oficjalnym pismem do Warszawy, żeby przekazali część 

dokumentacji związanej z oświetleniem na odcinku gm. Bieżuń. Nie jest w stanie ustalić jak to 

było włączane, kto to robił. Dodał, że powinien być przekazany licznik. Nakreślił sprawę 

uzgodnienia zjazdów przy parku w Bieżuniu. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski zwrócił się do p. Komendanta PSP z prośbą 

o używany samochód dla OSP Sławęcin (jeżeli byłaby możliwość jego pozyskania 

z województwa). 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński odpowiedział, że podejmował 

takie próby. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski powiedział, że on tylko się przypomina. 

Komendant Powiatowy PSP w Żurominie p. Zbigniew Kąpiński odpowiedział, że nie może 

obiecać, ale jak będzie taka szansa, to jak najbardziej tak. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski powiedział, że dobrze byłoby na 100-lecie, które 

jest w czerwcu.  
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Ad pkt 7.  

Ocena oświetlenia, oznakowania dróg i miejsc niebezpiecznych w gminie. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski zapytał o sprawę lustra na ul. Polnej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że sprawa jest już 

załatwiona. 

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski zgłosił wniosek o przycięcie korony drzew 

w m. Sławęcin – przy drodze powiatowej 4632W (Sadłowo – Sławęcin – Zgliczyn Kościelny), 

które zasłaniają oprawy lamp ulicznych. 

Przeprowadził głosowanie nad zgłoszonym przez siebie wnioskiem.  

Jednogłośnie przegłosowano zgłoszony wniosek, „za” głosowało 7 członków Komisji. 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski zwrócił się do p. Przewodniczącego Komisji 

o złożenie wniosku do starostwa o remont drogi powiatowej nr 4634W Bieżuń – Drzazga na 

odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 541 do miejscowości Bielawy Gołuskie. 

Dodał, że są bardzo rozjeżdżone pobocza.  

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski przeprowadził głosowanie nad wnioskiem 

zgłoszonym przez Prezesa Gminnego ZOSP p. Zbigniewa Lisowskiego.  

Jednogłośnie przegłosowano zgłoszony wniosek, „za” głosowało 7 członków Komisji. 

 

Ad pkt 8.  

 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski powiedział, że jednostki z terenu naszej gminy, co 

roku doposażają się w nowy sprzęt. Podziękował p. burmistrzowi, p. Przewodniczącej Rady 

Miejskiej i członkom rady za to, że przychylają się do tego. Dodał, że pieniądze są również 

pozyskiwane z zewnątrz. Poprosił, żeby w dalszym ciągu to było kontynuowane, żeby 

druhowie mogli liczyć na wsparcie samorządu, jeżeli chodzi o kwestie finansowe. Zwrócił się 

do zebranych, że jeżeli mieliby jakieś pytania bądź sugestie, które mógłby poruszyć na 

Zarządzie, to prosi o ich podanie.  

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski zapytał, kiedy będzie Zarząd. 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski odpowiedział, że nie ma jeszcze terminu.  

Przewodniczący Komisji p. Marek Żurawski zapytał, czy był Zarząd powiatowy, czy był 

poruszany temat odznaczenia dla sztandaru. 

Prezes Gminny ZOSP p. Zbigniew Lisowski odpowiedział, że był Zarząd i poruszano temat. 

Dodał, że osobiście złożył wniosek na ręce p. Starosty. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że Zarząd Powiatu podjął 

decyzję, że rozdysponuje, co roku 60 tys. zł na poszczególne gminy. Dwie jednostki z gminy 

otrzymają po 5 tys. zł na działalność statutową. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że te pieniądze tylko mogą być przeznaczone na 

sprzęt. 

Zastępca Komendanta KPP w Żurominie p. Tomasz Wnuk podziękował p. burmistrzowi za 

wsparcie OSP przy ptasiej grypie.  

Dyskutowano o ogniskach ptasiej grypy. 
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Ad pkt 9. 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodniczący Komisji Prawa, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia p. Marek Żurawski 

o  godz. 11:11 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Do protokołu załącza się: 

 listę obecności,  

 Uchwałę Nr 1/2025 Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 11 lutego 

2025 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2025, 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok, 

 Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gm. Bieżuń za 

2024 rok, 

 Sprawozdanie z działalności OSP Gminy Bieżuń za rok 2024. 

                                                               

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 

Przewodniczący 

Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego,  

Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia 

 

 

/-/ Marek Żurawski 


